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ZAPYTANIE

Czy firma zajmująca się odbiorem odpadów od mieszkańców na podstawie umowy z Gminą
Wolbórz odbiera również odpady z nieruchomości niezamieszkałych, czyli z miejsc gdzie

prowadzona jest działalność gospodarczai ile takich umów jest podpisanych?

Jeśli odbiera, to czy dokonywane jest to podczas oddzielnych, specjalnie wyznaczonych

kursów, umozliwiających oddzielenie strumienia odpądów zbieranych od mieszkańców,

czyli tych za które Gmina Wolbórz jest obciążanaprzez wykonawcę?

Czy istnieje taka możliwość, że za odpady zbierane od przedsiębiorców Gmina jest

obciązana tak jak za odpady z nieruchomości zamieszkałych a tym samym podnosi koszty

utrz5rmania gminnego systemu odbioru odpadów komunalnych?

W jaki sposób Gmina werlikuje ilość odpadów zbieranychprzez firmę Ekoregion?

Proszę o udzielenie informacji jakie ilości odpadów w poszczegóInych latach zostĄ
odebrane z nieruchomości niezamieszkĄch przez firmę Ekoregion podczas wykonywania

zadania odbioru odpadów na terenie Gminy Wolbórz.
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